
          
 
 
 
Schriftelijke vragen met verzoek tot schriftelijke beantwoording binnen 14 dagen 
 
(ex art. 40 Reglement van orde van de raad) 
 

 
 
 
Vragen gesteld door   : PvdA 
 
Behandeling in raadsvergadering d.d. : 16 december 2024 
 
Onderwerp : Sinterklaasintocht 
 
 
 
De gemeente overlegt jaarlijks met de lokale organisatie van de Sinterklaasintocht, de 
Eemnesser Ondernemers Kring, en verleent daar ook een vergunning voor. Zoals algemeen 
bekend is een sinterklaasintocht zonder zwarte piet inmiddels de norm in Nederland. Ook in 
het sinterklaasjournaal komen geen zwarte pieten meer voor. Een intocht met alleen 
roetveegpieten is een vorm waaraan niemand aanstoot neemt en een feest voor alle 
kinderen. Een intocht met zwarte pieten kan gezien worden als een politiek statement 
waarvoor geen plaats is bij een kinderfeest. Helaas lijkt dit in Eemnes nog niet 
doorgedrongen te zijn. De burgemeester zei nog vorig jaar dat hij hoopte dat dit de laatste 
intocht met zwarte pieten zou zijn. Daarom hebben we de volgende vragen aan het college: 
 

1. Heeft het college bovenstaande nog eens onder de aandacht gebracht van de 
organisatie? 

Antwoord college: 
het college is inderdaad elk jaar in gesprek met de Ondernemers Kring Eemnes (OKE). 
Ook dit jaar hebben wij aangegeven de landelijke richtlijn van het Sinterklaasjournaal te 
volgen en als uitgangspunt te nemen. 
 
2. Wat was hierop de reactie?  
Antwoord college: 
De leden van OKE hebben aangegeven dat men het belangrijk vindt dat kinderen hun 
eigen ouders in hun rol van Piet niet kunnen herkennen en zien om die reden 
meerwaarde om een mix van roetveeg- en zwarte pieten te hebben.    
 
3. Als die negatief was, welke maatregelen overweegt het college dan?   
Antwoord college: 
De rol van het college is die van vergunningverlener en ook levert het college jaarlijks een 
financiële bijdrage voor het Sinterklaasfeest. Voor het verlenen van de vergunning 
kunnen geen richtlijnen worden gegeven of eisen worden gesteld voor wat betreft de 
wijze van uiting geven aan de rol van Pieten. Het is aan de organisatie zelf om daar op 
een maatschappelijk verantwoorde wijze invulling aan te geven. Wel zal het college met 
OKE in gesprek blijven en daarbij neemt zij de landelijke richtlijnen en standpunten, zoals 
ook het Sinterklaasjournaal deze laat zien, over.  
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